神要与你建立爱的关系 (太22:37-38)

God desires to have a love relationship with you

楊惠強牧師

太 22:37-38

耶穌對他說:「你要盡心、 盡性、盡意愛主你的神。 ³⁸這是誠命中的第一,且是最 大的。

Matt 22:37-38-And He said to him, "You shall Love the Lord your God with all your Heart, AND WITH ALL YOUR SOUL, AND WITH ALL YOUR MIND." 38 This is the great and foremost commandment.

你能够对神说:"我尽心爱你吗?"

Can you say to God, "I love You with all my heart!"

约14:15

你们若爱我,就必遵守我命令。 约14:21

有了我的命令又遵守的,这人就 是爱我的;爱我的必蒙我父爱他 我也要爱他,并且要向他显现。

Jn 14:15 If you love Me, you will keep My commandments.

Jn 22 He who has My commandments and keeps them is the one who loves Me; and he who loves Me will be loved by My Father, and I will love him and will disclose Myself to him."

I.神主动的与你建立爱的关系 God initiated to have a love relationship with you.

罗3:10-11

就如经上所记:没有义人,

连一个也没有。没有明白的;

没有寻求神的;

Rom 3:10-11

as it is written, "There is none righteous, not even one; ¹¹ There is none who understands, There is none who seeks for God;

何11:4我用慈绳爱索牵引他们;我待他们如人放松牛的两腮夹板,把粮食放在他们面前。

Hosea 11:4 I led them with cords of a man, with bonds of love, And I became to them as one who lifts the yoke from their jaws; And I bent down *and* fed them.

II.神爱你,神造你是永恒的。

God loves you,

He has created you for eternity.

你的生命是否被过往的事所影响,或是被未来的事所影响?

Are your life primarily shaped by your past or your future?

腓3:13-14 弟兄们,我不是以为自己已经得着了;我只有一件事,就是忘记背後,努力面前的, 14 向着标竿直跑,要得神在基督 耶稣里从上面召我来得的奖赏。

Phi 3:13-14 Brethren, I do not regard myself as having laid hold of *it* yet; but one thing *I* do: forgetting what *lies* behind and reaching forward to what *lies* ahead, ¹⁴ I press on toward the goal for the prize of the upward call of God in Christ Jesus.

III.神的爱的关系是真实的, 个人的,和实在的。

God's love is real, personal, and practical.

约5:17 耶稣就对他们说:

我父做事直到如今,我也做事。

Jn 5:17 But He answered them, "My Father is working until now, and I Myself am working."

你能够对神说,我尽心爱你吗?

Can you say to God, "I love you with all my heart?